
Rada Powiatu 
Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 7/VII/2011
z obrad VII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r.

Ad. 1.
Sesja  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  rozpoczęła  się  o  godzinie  12:00  w  budynku  Starostwa 
Powiatowego  w  Nowym  Sączu,  ul  Jagiellońska  33,  sala  obrad  (pokój  208),  a  zakończyła  
się o godzinie 17:00.
W  sesji  uczestniczyło  29  radnych  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować  
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta, dokonał otwarcia posiedzenia VII sesji Rady 
Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: Zbigniew Miłkowski, Stanisław Mrzygłód.

Ad. 2.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka wrócił się z prośbą o wprowadzenie dodatkowego punktu 
do  Porządku  Obrad  – uchwałę  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  stanowiska  
o utrzymanie Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia 
Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju w systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka wrócił się z prośbą o wprowadzenie dodatkowego punktu 
do Porządku Obrad – uchwałę Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie stanowiska w sprawie 
działań służących rozwojowi turystyki w powiecie nowosądeckim.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka wrócił się z prośbą o wprowadzenie dodatkowego punktu 
do Porządku Obrad – uchwałę Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie stanowiska w sprawie 
uznania rolnictwa za jeden z priorytetów polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania 
dopłat rolniczych dla Polski.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina  zwrócił  się  z  prośba  
o  wprowadzenie  dodatkowego  punktu  do  Porządku  Obrad  – uchwałę  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego  w  sprawie  skargi  na  działania  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Funduszy 
Europejskich.



Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  stanowiska  
o utrzymanie Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia 
Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju w systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  stanowiska o utrzymanie Dyspozytorni Medycznej  
w Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju 
w systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego, 
został wprowadzony w punkcie 23 Porządku Obrad. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie stanowiska w sprawie działań 
służących rozwojowi turystyki w powiecie nowosądeckim.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  stanowiska w sprawie działań służących rozwojowi 
turystyki w powiecie nowosądeckim, 
został wprowadzony w punkcie 24 Porządku Obrad. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  stanowiska  w  sprawie 
uznania  rolnictwa  za  jeden  z  priorytetów  polskiej  prezydencji  w  Unii  Europejskiej  
i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  stanowiska w sprawie uznania rolnictwa za jeden  
z priorytetów polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 
został wprowadzony w punkcie 25 Porządku Obrad. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora 
Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich.



Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29 głosów – za
1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie stanowiska w sprawie skargi na działania Dyrektora 
Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich.
został wprowadzony w punkcie 26 Porządku Obrad. 

Dalsze punkty otrzymują nową numerację. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  
po wprowadzeniu zmian. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29  głosów – za
0  głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta  stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 
i dokonał jego odczytania. 

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

4. Wystąpienia gości.

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

6. Przedstawienie rocznego bilansu finansowego placówek służby zdrowia za 2010 rok: 

1)  SPZOZ – Szpitala im. J. Dietla w Krynicy Zdroju.

2)  SPZOZ – Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Nowym Sączu.

       3)  Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

7.1. Przedstawienie:

a. sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok,

b. sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok,

c. opinii biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za 

2010 rok,

d.  uchwały  SO.IX/423/32/11  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  

w Krakowie z  dnia 29 kwietnia  2011 roku w sprawie wydania opinii  o  sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2010 rok wraz z załączoną informacją o stanie mienia,

e. informacji o stanie mienia Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok,



f.  stanowiska  -  opinii  Komisji   Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  wykonania 

budżetu Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok wraz z wnioskiem w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok,

g.  uchwały……….Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Krakowie  

z dnia………  2011 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego  w  sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu  Nowosądeckiego  

za 2010 rok.

7.2. Dyskusja.

7.3.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania 

finansowego  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Powiatu 

Nowosądeckiego za 2010 rok.

7.4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie udzielania Zarządowi Powiatu 

Nowosądeckiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.

8.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy 

informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze roku budżetowego.

9.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  wyłączenia  z  Zespołu  Szkół 

Rolniczych Centrum Kształcenia Praktycznego im. Wincentego Witosa w Nawojowej placówki o 

nazwie Centrum Kształcenia Praktycznego i utworzenia samodzielnej jednostki.

10.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

11.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

12.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

13.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

14.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

15.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

16.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

17.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.



18.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

19.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

20.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

21.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

22. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

1 Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego  stanowisko o utrzymanie Dyspozytorni 

Medycznej w Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w 

Piwnicznej Zdroju w systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego. 

2 Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego stanowisko w sprawie  działań służących 

rozwojowi turystyki w powiecie nowosądeckim. 

3 Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego  stanowisko w sprawie  uznania rolnictwa 

za  jeden  z  priorytetów  polskiej  prezydencji  w  Unii  Europejskiej  i  wyrównania  dopłat 

rolniczych dla Polski. 

4 Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie skargi na działania Dyrektora 

Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich. 

5 Interpelacje radnych. 

6 Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

7 Zamknięcie obrad. 

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 4 i 5 
Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Powiatu  został  wyłożony  
do wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji. Do chwili obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
29  głosów – za
0 głosów – przeciw
0  głosów – wstrzymujących się

W wyniku głosowania protokół z VI Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.



Ad. 4.
Wobec braku wystąpień gości Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta przeszedł do punktu 
następnego. 

Ad. 5.
Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.
Starosta Nowosądecki Jan Golonka przedstawił sprawozdanie.

Ad. 6.
Informacja  na  temat  rocznego  bilansu  finansowego  placówek  służby  zdrowia

za 2010 rok:

1)    Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Szpital im. J. Dietla w Krynicy Zdroju.

Informacja nie została przedstawiona w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

2)  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  -  Sądeckie  Pogotowie  Ratunkowe  
        w Nowym Sączu.

Dyrektor  SPZOZ –  Sądeckiego  Pogotowia  Ratunkowego  w Nowym Sączu  Józef  Zygmunt  

przedstawił informację na temat rocznego bilansu finansowego placówki. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

3)    Małopolskiego Ośrodka  Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

Informacja nie została przedstawiona w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.1 a

Starosta Nowosądecki Jan Golonka przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 

Nowosądeckiego za 2010 rok.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka  poinformował, iż w 2010 roku dochody powiatu wyniosły 

blisko 155 mln.  zł.,  a  wydatki ok. 164 mln.  zł.  W związku z powyższym dochody wykonano  

w stopniu zbliżonym do 100%, tj.  98,2%, a wydatki w 90,7%. Zamiast  deficytu planowanego  

po zmianach w uchwale budżetowej w kwocie 9 mln. 649 tys. zł., osiągnięto nadwyżkę budżetową 

w wysokości 2 mln. 732 tys. 649 zł.

Wydatki majątkowe zrealizowane 99,9 % tj.  w kwocie prawie 39 mln zł  stanowiły ponad 27% 

wykonanych wydatków budżetu. Deficyt był niższy o 9% od planowanego.

Przedstawiając  prezentację  multimedialną  Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  omówił 

najważniejsze inwestycje zrealizowane w 2010 r., a także przedstawił specyfikę pracy Wydziału 

Komunikacji i Transportu oraz Wydziału Geodezji i Budownictwa, Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa  i  Leśnictwa  Starostwa  Powiatowego  w  Nowym  Sączu.  Starosta  Nowosądecki 

przedstawiając prezentacje multimedialną zwrócił uwagę na wydatki w poszczególnych działach. 

Starosta Nowosądecki poinformował, iż ewidencja pojazdów w powiecie nowosądeckim obejmuje: 



100,3 tys. pojazdów, w tym: 69,4 tys. samochodów osobowych, 10,8 tys. ciężarówek i ciągników 

samochodowych TIR, 8,2 tys. ciągników rolniczych, 8,0 tys. motocykli i motorowerów, 2,0 tys. 

przyczep i naczep. Wydano 45,9 tys. decyzji dotyczących rejestracji pojazdów, w tym: 21,5 tys. 

wydanych dowodów rejestracyjnych, 20,9 tys. wydanych pozwoleń czasowych, co stanowi wzrost 

o 5,3 tys. pojazdów. 

W powiecie nowosądeckim 97,4 tys. mieszkańców Powiatu posiada prawo jazdy.

W 2010 roku wydano 9,1 tys. decyzji w sprawach uprawnień do kierowania pojazdami, a wydział 

Komunikacji i Transportu obsługiwał średnio 360 osób dziennie.

W  2010  roku  w  Wydziale  Geodezji  i  Budownictwa  wydano  47  644  różnych  aktów 

administracyjnych;  w  tym  m.in.:  pozwoleń  na  budowę  i  rozbiórkę  –  2  319  ,  zgłoszeń  robót 

budowlanych  –  2  257,  klauzulowanych  operatów  technicznych  –  5  153,  zgłoszeń  robót 

geodezyjnych i kartograficznych – 6 564, uzgodnień projektów technicznych sieci uzbrojenia terenu 

– 2 733, decyzji o zmianach w operacie ewidencji gruntów – 13 691.

W  2010  roku  na  terenie  gmin  Powiatu  Nowosądeckiego  zrealizowano  393  wniosków  

o  udzielenie  dofinansowania  na  usuwanie  wyrobów  zawierających  azbest,  a  w  latach  

2001-2010 łącznie 1 526 wniosków. W latach 2001-2010 usunięto 3 556 ton azbestu. W 2010 roku 

wysokość  dofinansowania  programu  usuwania  odpadów  zawierających  azbest  na  terenie  

Powiatu Nowosądeckiego wyniosła 244 tys. 183 zł. (w tym 192 tys. 535,63 zł ze środków MRPO). 

Ogółem w latach 2001-2010 na ten cel przeznaczono ponad 1 mln. 242 tys. 824 zł.

Ogólna kwota wydatków w 2010 roku na pomoc społeczną wyniosła: 3 mln. 596 tys. 505 zł.

W wyniku  prac  i  podjętych  działań  Zarządu  Powiatu  Nowosądeckiego  kontynuowano  zadanie 

inwestycyjne pn.: „budowa placówki opiekuńczo-wychowawczej w Klęczanach”. Na ten cel powiat 

przekazał w 2010 roku kwotę 561 tys. 994 zł. W grudniu 2010 r. obiekt został oddany do użytku.

Wg  stanu  na  koniec  2010  roku  na  terenie  Powiatu  Nowosądeckiego  funkcjonowało  

118  rodzin  zastępczych,  w  których  przebywało  185  dzieci.  Na  utrzymanie  

wychowanków Powiat przeznaczył w ubiegłym roku 1 milion 635 tys. 811 zł.

W  2010  roku  działało  również  jedno  pogotowie  rodzinne,  które  Powiat  finansował  

–  70  tys.  973  zł.  W  ramach  Centrum  Pomocy  Rodzinie  działają  Zespoły  ds.  Orzekania  

o Niepełnosprawności, które w roku 2010 wydały 2 507 orzeczeń o niepełnosprawności.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka zakomunikował o zakończonym II etapie prac budowlanych pn. 

„Poprawa jakości leczenia poprzez rozbudowę i modernizację Szpitala im. dr J. Dietla w Krynicy-

Zdroju"  poprzez  dobudowę  nowego  budynku  Przychodni  Specjalistycznej  połączonej  

z  głównym  budynkiem  Szpitala.  Ukończono  prace  remontowo  –  budowlane  we  wschodnim 

skrzydle szpitala  w zakresie  oddziału Położniczego,  Chorób Wewnętrznych,  Chirurgii  Ogólnej  



i Ginekologii. Oddano do użytkowania nową salę porodową i poporodową.

Koszt dotychczasowych prac związanych z modernizacją budynku szpitala to kwota 7 mln. 684 tys. 

445 zł.

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  poinformował  o  programie  doskonalenia  kadr  Starostwa 

Powiatowego w Nowym Sączu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki (2007-2013), 

"Profesjonalny urzędnik - nowoczesna administracja Powiatu Nowosądeckiego”. Wartość projektu 

w wysokości 559 tys. 380 zł., finansowana w całości została ze środków UE.

W  ramach  realizacji  projektu  „Transgraniczna  turystyka  ekologiczna  jako  szansa  rozwoju  

Sądecczyzny” dofinansowanego ze środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego w 2010 roku 

zorganizowano trzy międzynarodowe konferencje w: Unnie w Niemczech (2-4 marca), Kołobrzegu 

(24-26 maja), Starym Sączu (30 września). W 2010 roku zakończyła się realizacja projektu. Łącznie 

w Konferencjach wzięło udział około 900 osób. W ramach projektu w 2010 roku wydatkowano: 

801 tys. 414 zł.

2010 r.  powiat  wsparł  wydarzenia  organizowane  przez  Organizacje  Pozarządowe łączną  kwotą

302 tys. 615 zł w formie konkursu grantowego.

W ciągu  5  lat  powiat  udzielił  około  550  dotacji  dla  organizacji  pozarządowych  na  realizację 

projektów grantowych. Przekazano organizacjom w ten sposób ponad 1,54 mln. zł., na realizację 

zadań  w  dziedzinach:  turystyki,  kultury  fizycznej  i  sportu,  kultury  i  ochrony  dziedzictwa 

narodowego, promocji zdrowia, edukacji ekologicznej.

W 2010 r. na zadania z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego wydano 576 tys. 277 zł., 

oraz  70  tys.  zł.,  wydatkowano  w formie  dotacji  na  prace  konserwatorskie  i  restauratorskie  na 

zabytki z terenu Powiatu. 

W rozdziale kultura fizyczna i sport wydatkowano środki w wysokości 136 tys. 496 zł.

W 2010 roku Powiat  dofinansował  110 imprez  sportowych,  w których  brało  udział  ok.  8  700 

uczestników.

W 2010 roku w powiatowych jednostkach edukacyjno-wychowawczych przeprowadzono szereg 

robót inwestycyjnych i remontowych. Wydatki na ten cel zamknęły się kwotą: 529 tys. 340 zł. Ze 

środków powiatu na 2010 roku wybudowano w Starym Sączu dwa boiska szkolne: - przy Liceum 

Ogólnokształcącym – koszt 329 tys. 367 zł, - przy Zespole Szkól Drzewno-Mechaniczych – koszt 

323  tys.  169  zł.  Łącznie  remonty  i  inwestycje  to  1  mln.  181  tys.  876  zł.  Powiat  buduje  

także w porozumieniu z gminą Łącko halę sportową w Łącku. Wartość inwestycji: 9 mln. 3 tys. 757 



zł, w tym ze środków powiatu nowosądeckiego: 3 mln. 136 tys. 878 zł. 

W tramach  projektu  „Modernizacja  Kształcenia  Zawodowego  w  Małopolsce”  (2010-2013),  na 

łączną wartość projektu: 5 mln. 961 tys. 980 zł. Wydatkowano w 2010 roku: 1 mln. 64 tys. 102 zł, 

w tym na zakup pomocy dydaktycznych: 625 tys. 230 zł. 

W ramach  projektu  „Profesjonalista  na  rynku  gastronomicznym”  (2009  –  2011),  gdzie  łączna 

wartość  projektu  1  mln.  911  tys.  432  zł.,  kwotę  285  tys.  637  zł,  wydano  na  zakup  pomocy 

dydaktycznych (m.in. komputery, oprogramowanie, tablice interaktywne). 

W ramach projektu „Informatyk – zawód przyszłości” (2009-2011), gdzie łączna wartość projektu

1 mln. 551 tys. 981 zł., kwotę 111 tys. 355 zł, przeznaczono na zakup pomocy dydaktycznych.

W ramach projektu „Możemy więcej” (2009-2011), gdzie łączna wartość projektu: 3 mln.780 tys. 

140 zł.,  wydatkowano w 2010 roku: 1 mln.  374 tys.  419 zł,  na zakup pomocy dydaktycznych, 

wyprawki, materiały biurowe. 

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  poinformował  o  rozbudowie  i  wyposażeniu  CKU  

w Marcinkowicach i Grybowie jako wzmocnienie oferty południowo-małopolskiej sieci edukacji 

zawodowej (2009-2011). Łączna wartość projektu: 3 mln. 406 tys. 829 zł. Wydatkowano w 2010 

roku: 849 tys.209 zł, (m.in. na remont dworu Morawskich).

W  sumie  w  ramach  projektów  zakupiono  m.in.:  53  komputery  wraz  

z  oprogramowaniem,  16  tablic  interaktywnych,  6  tablic  multimedialnych,  4  drukarki,  980 

wyprawek,  urządzenia,  narzędzia  oraz  materiały  biurowe.  Koszt  pomocy  dydaktycznych 

zakupionych w 2010 r. w ramach projektów to 1 mln. 2 tys. 327 zł. Liczba szkół biorących udział w 

projektach  –  15  szkół.  Liczba  uczniów biorących udział  w kursach  specjalistycznych dających 

dodatkowe kwalifikacje zawodowe - 793 osoby. Łączna liczba uczniów objętych działaniami – 2 

tys. 863 osoby. Liczba dodatkowych godzin lekcyjnych – 38 tys. 539 lekcji. 

Razem wartość programów: 4 mln. 171 tys. 173,67 zł. Wkład własny powiatu: 322 tys. 926,47 zł

Ad. 7.1 b

Skarbnika Powiatu Maria Jękot przedstawiła sprawozdanie finansowe Powiatu Nowosądeckiego 

za 2010 r.  

Ad. 7.1 c

Skarbnika Powiatu Maria Jękot przedstawiła opinię biegłego rewidenta z badania sprawozdania 

finansowego Powiatu.



Ad. 7.1 d

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Dziedzina  odczytał  uchwałę  SO.IX/423/32/11  Składu 

Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Krakowie  z  dnia  29  kwietnia  2011  roku  

w sprawie wydania opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 rok wraz z załączoną 

informacją o stanie mienia.

Ad. 7.1 e

Dyrektora  Wydziału  Geodezji  i  Budownictwa  Marian  Ryczek  przedstawił  informację  

o stanie mienia Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok.

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7.1 f

Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Andrzej  Gancarz  przedstawił  stanowisko  -  opinię 

Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  wykonania  budżetu  Powiatu 

Nowosądeckiego za 2010 rok wraz z  wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok.

Ad.7.1 g

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz przedstawił uchwałę Nr SO.IX/424/31/11 

Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  

w Krakowie  z  dnia  2  czerwca 2011 r.  w sprawie  opinii  o  wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Powiatu Nowosądeckiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Nowosądeckiego za 2010 

rok.

Ad. 7.2.

Edward Ciągło zabierając głos poinformował, że Klub Prawa i Sprawiedliwości nie będzie 

głosowała za udzieleniem absolutorium  Zarządowi Powiatu Nowosądeckiego z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok.

Ad. 7.3.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania 
finansowego  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Powiatu 
Nowosądeckiego za 2010 rok.



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz  przedstawił projekt uchwały. 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych art. 270 ust. 4 organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
16  głosów – za
13 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 80/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011r. w sprawie 
zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Powiatu  Nowosądeckiego  oraz  sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Nowosądeckiego za 2010 rok. została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7.4.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie udzielania Zarządowi Powiatu 
Nowosądeckiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz  przedstawił projekt uchwały. 

Projekt uchwały przedkłada Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Nowosądeckiego w trybie § 25 ust. 
1 pkt 4 Statutu Powiatu Nowosądeckiego. Przepisy art. 12 pkt 4 i 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 
o  samorządzie  powiatowym  (Dz.  U.  z  2001  r.  Nr  142,  poz.  1592,  z  późn.  zm.)  stanowią 
odpowiednio m.in., że do wyłącznej właściwości rady powiatu należy: 1.rozpatrywanie sprawozdań 
z  działalności  zarządu,  w  tym  z  działalności  finansowej;  2.rozpatrywanie  sprawozdania  
z  wykonania  budżetu  oraz  podejmowanie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  lub  nieudzielania 
absolutorium dla zarządu z tego tytułu. Natomiast zgodnie z art. 16 ust. 3 i art. 30 ust. 1a powołanej 
ustawy: 1.komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu powiatu i występuje z wnioskiem do rady 
powiatu  w  sprawie  udzielenia  lub  nieudzielania  absolutorium zarządowi,  przy  czym wniosek  
w sprawie absolutorium podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową; 2.uchwałę 
w sprawie absolutorium rada powiatu podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu rady. Ponadto w myśl art. 271 ust. 1 pkt 1, 2 ,3,4, 5 i 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  
o finansach publicznych (Dz. U. z 2009 r. Nr 157, poz. 1240, z późn. zm.), nie później niż dnia  
30  czerwca  roku  następnego  po  roku  budżetowym,  organ  stanowiący  jednostki  samorządu 
terytorialnego  podejmuje  uchwałę  w  sprawie  absolutorium  dla  zarządu  po  zapoznaniu  
się z: 1.sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 2.sprawozdaniem 
finansowym; 3.opinią z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa w art. 268; 4.opinią 
regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art.  270 ust.  2; 5.informacją o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego; 6.stanowiskiem komisji rewizyjnej. W związku z powyższym 
zachodzi potrzeba podjęcia przez Radę Powiatu Nowosądeckiego uchwały w tej sprawie.



Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 29
W wyniku głosowania otrzymano:
16  głosów – za
13 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 81/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011r. w sprawie 
udzielania Zarządowi Powiatu Nowosądeckiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  
za 2010 rok, została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta ogłosił 30 minutową przerwę w obradach. 

O godz. 14 Wznowienie obrad VII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

Ad. 8. 

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  określenia  zakresu  i  formy 
informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego,  
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze roku budżetowego.

Skarbnika Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot przedstawiła projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji  
do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26  głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 82/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011r. w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu  Nowosądeckiego,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  za  I  półrocze  roku 
budżetowego, została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  wyłączenia  z  Zespołu  Szkół 
Rolniczych  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  im.  Wincentego  Witosa  w  Nawojowej 



placówki o nazwie Centrum Kształcenia Praktycznego i utworzenia samodzielnej jednostki.

Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Zbigniew  Czepelak  przedstawił  projekt 
uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji  RPN  Stanisław  Mrzygłód  przedstawił  opinię  Komisji  
do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24  głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 83/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011r. w sprawie 
wyłączenia z Zespołu Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia Praktycznego im. Wincentego 
Witosa  w Nawojowej  placówki  o  nazwie  Centrum Kształcenia  Praktycznego i  utworzenia 
samodzielnej jednostki., została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10.

Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poinformował, iż na posiedzeniu 

Kapituły Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” w dniu 25 maja br. członkowie Kapituły 

pozytywnie zaopiniowali 13 kandydatów do odznaki spośród 24 zgłoszonych.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 84 /VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 11.

Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 85/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12.

Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 86/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.



Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 87/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14.

Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 88/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:



25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 89/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 90/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24

W wyniku głosowania otrzymano:



24 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 91/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 92/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:



25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 93/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24

W wyniku głosowania otrzymano:

24 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 94/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:



25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 95/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi 

Sądeckiej”.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 96/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowisko o utrzymanie Dyspozytorni Medycznej w 

Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju w 

systemie Państwowego Ratownictwa Medycznego.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Włodzimierz Oleksy przedstawił projekt 

uchwały.

W  związku  z  planowanym  wprowadzeniem  "Wojewódzkiego  planu  działania  systemu 

Państwowego  Ratownictwa  Medycznego",  który  ma  obowiązywać  od  dnia  1  lipca  2011  r.,  na 

terenie  województwa  małopolskiego,  Rada  Powiatu  Nowosądeckiego  wyraża  głębokie 

zaniepokojenie  co  do  skuteczności  i  efektywności  działania  systemu  Zespołów  Ratownictwa 



Medycznego  na  terenie  Powiatu  Nowosądeckiego.  Niepokój  budzi  także  planowana  zmiana 

dotycząca kwestii likwidacji podstacji SP ZOZ Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Piwnicznej 

Zdroju.  W  trosce  o  zdrowie  i  bezpieczeństwo  mieszkańców  Ziemi  Sądeckiej  oraz  licznie 

odwiedzających region Sądecczyzny turystów Rada zwraca się z apelem o dochowanie wszelkich 

starań  w  celu  zabezpieczenia  opieki  ratowniczo-medycznej  w  regionie.  Planowana  od  1  lipca 

likwidacja  podstacji  SP ZOZ  Sądeckiego  Pogotowia  Ratunkowego  w  Piwnicznej  Zdroju  oraz 

przeniesienie Dyspozytorni Medycznej z Nowego Sącza do Tarnowa w znacznym stopniu obniży 

poziom bezpieczeństwa mieszkańców i wypoczywających tutaj osób. Sądecczyzna była jednym  

z  pierwszych regionów w kraju,  w którym utworzono system podstacji  zapewniających szybki 

dojazd karetek do potrzebujących oraz zintegrowano stanowiska dyspozytorskie służb pogotowia 

i  straży  pożarnej.  Stało  się  tak  dzięki  wspólnym,  zgodnym  staraniom  samorządów  oraz  ich 

udziałowi finansowemu w tym przedsięwzięciu. Ten system sprawdził się w działaniu i pozwolił 

uratować  wiele  istnień  ludzkich.  Dlatego  -  jako  przedstawiciele  mieszkańców  Sądecczyzny  -  

w trosce o bezpieczeństwo i zdrowie obywateli stanowczo sprzeciwiamy się likwidacji podstacji SP 

ZOZ Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju oraz przeniesieniu Dyspozytorni 

Medycznej z  Nowego Sącza do Tarnowa. Tym bardziej,  że w trakcie prowadzonej  konsultacji  

z  Państwową  Strażą  Pożarną  w  Nowym  Sączu  i  innymi  podmiotami,  wyraźnie  wskazano  

na konieczność i potrzebę funkcjonowania Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Uzdrowisk Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię 

Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 97/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie stanowiska o utrzymanie Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu i podstacji SP ZOZ 

Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Piwnicznej Zdroju w systemie Państwowego Ratownictwa 

Medycznego, została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 24.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie działań służących rozwojowi turystyki w powiecie 

nowosądeckim.

Wiceprzewodnicząca Komisji Turystyki i Sportu Agata Król-Mirek przedstawiła projekt 

uchwały.

Rada  Powiatu  Nowosądeckiego,  mając  na  uwadze  dobro  wspólnoty  samorządowej  Powiatu 

Nowosądeckiego zwraca się do wszystkich samorządów o podjęcie intensywnych działań służących 

perspektywicznemu rozwojowi turystyki na Sądecczyźnie. Uznając sprawnie funkcjonujący system 

komunikacyjny  za  czynnik  decydujący  o  szansach  i  możliwościach  rozwoju,  Rada  apeluje  

o podjęcie intensywnych działań zmierzających do poprawy infrastruktury komunikacyjnej oraz 

promocyjne wsparcie branży w celu większego wykorzystania obecnej bazy noclegowej. Bogactwo 

środowiska  przyrodniczego,  zwłaszcza  ukształtowanie  terenu,  czyste  powietrze,  zieleń  i  zasoby 

naturalne  w  postaci  wód  mineralnych,  stanowi  ogromną  szansę  rozwojową  dla  Powiatu 

Nowosądeckiego.  Możliwości  wzrostu  ruchu  turystycznego  uwarunkowane  są  stanem 

zagospodarowania  tych walorów i  dostosowania  ich do uprawiania  różnych form wypoczynku. 

Korzystne położenie geograficzne Powiatu Nowosądeckiego – przy granicy ze Słowacją – również 

stanowi  czynnik  sprzyjający  rozwojowi  turystyki.  Z  uwagi  na  te  zalety  oraz  uwarunkowania 

przestrzenne, a także ze względów ekonomicznych, funkcja turystyczna powinna być preferowana, 

jako  jedna  z  podstaw  rozwoju  Powiatu  Nowosądeckiego.  Rada  i  Zarząd  Powiatu  podejmuje 

wszelkie  możliwe  działania  związane  z  rozwojem  powiatowej  infrastruktury  drogowej  oraz 

dostępnością  komunikacyjną  Sądecczyzny.  Mając  to  na  uwadze,  Rada  Powiatu  zwraca  

się do samorządów sądeckich, Marszałka Województwa Małopolskiego, Wojewody Małopolskiego, 

parlamentarzystów  z  terenu  Sądecczyzny  oraz  Prezesa  Rady  Ministrów  o  wsparcie  działań 

dotyczących modernizacji i rozbudowy układu komunikacyjnego Sądecczyzny. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Turystyki i Sportu Agata Król-Mirek przedstawiła opinię 

Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:



25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 98/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie działań służących rozwojowi turystyki w powiecie nowosądeckim, została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 25.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie uznania rolnictwa za jeden z priorytetów polskiej 

prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa Antoni Koszyk 

przedstawił projekt uchwały.

Rada Powiatu Nowosądeckiego występując w interesie rolników powiatu nowosądeckiego zgłasza 

sprzeciw wobec dalszego utrzymywania nierównych warunków konkurencji w rolnictwie. W ślad 

za Izbami Rolniczymi domaga się zdecydowanej i sprawiedliwej reformy Wspólnej Polityki Rolnej. 

Rada uważa za konieczne odejście od dyskryminującego podziału na kraje nowej i  starej  Unii. 

Obecna  polityka  sprzeczna  jest  z  założeniami  konkurencyjności  i  pogłębia  różnice  pomiędzy 

rolnikami  z  krajów Unijnych.  W dobie  globalizacji  i  ujednolicania  wymagań dla  producentów 

rolnych w dziedzinie dobrostanu zwierząt, ochrony środowiska i ekologii wszyscy rolnicy muszą 

mieć  zapewnioną  jednakową  możliwość  konkurencji  na  rynku,  co  wobec  niewłaściwie 

zróżnicowanych  dopłat  jest  niemożliwe.  Rolnictwo  powinno  być  traktowane  jako  jeden  

z  priorytetów polskiej  prezydentury  II  połowy 2011  roku.  W związku  z  powyższym powinna 

powstać  reforma  z  zasadami  funkcjonowania  europejskiego  rolnictwa,  uwzględniająca  m.in. 

specyfikę terenów górskich. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa Antoni Koszyk 

przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:



25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 99/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie uznania rolnictwa za jeden z priorytetów polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i 

wyrównania dopłat rolniczych dla Polski., została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 26.
Podjecie uchwały Rady Powiatu w sprawie skargi na działania Dyrektora Powiatowego Centrum 

Funduszy Europejskich.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz przedstawił projekt uchwały.

Zgodnie z § 15 ust.2 Statutu Powiatu Nowosądeckiego Rada Powiatu w formie uchwały wyraża 

opinie  i  zajmuje  stanowisko  w  sprawach  związanych  z  realizacją  kompetencji  stanowiących  

i kontrolnych. Na mocy art. 229 ust. 4 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (Dz.U. z 2000 r.  Nr 98, poz.  1071 z późn. zm.) Rada Powiatu jest  organem 

właściwym  do  rozpatrzenia  skargi  dotyczącej  zadań  lub  działalności  Zarządu  Powiatu  oraz 

jednostek  organizacyjnych  powiatu.  W  związku  z  powyższym  właściwym  jest,  aby  skargę  

w  sprawie  działań  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Funduszy  Europejskich  rozpatrzyła  Rada 

Powiatu Nowosądeckiego w formie uchwały. Rada Powiatu Nowosądeckiego po zapoznaniu się ze 

stanowiskiem przyjętym przez Komisję Rewizyjną.

Komisja Rewizyjna ustaliła, iż uznaje skargę za bezzasadną. Komisja Rewizyjna przeprowadziła 

postępowanie wyjaśniające w przedmiotowej sprawie, z którego wynika, że:1) zarzuty dotyczące 

sposobu przeprowadzenia rozmowy rekrutacyjnej na stanowisko kierownika projektu oraz drugiej 

rozmowy rekrutacyjnej na stanowisko asystenta projektu, w której brał udział skarżący i nie uzyskał 

pozytywnej oceny komisji rekrutacyjnej są bezzasadne. 2)zarzut dotyczący nieprzedstawienia się 

osób  zasiadających  w  komisji  rekrutacyjnej  jest  bezzasadny  ponieważ,  członkowie  komisji 

posiadali  identyfikatory,  na  których  widniała  fotografia  oraz  napisana  była  funkcja,  imię  

i nazwisko.3)zarzuty dotyczące sposobu prowadzenia rozmowy przez członka komisji rekrutacyjnej 

są  bezzasadne.  Komisja  Rewizyjna  w  toku  postępowania,  zwróciła  się  do  wyjaśniającej  Pani 

Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Moniki Bochenek o przytoczenie pytań, 

które są zadawane w trakcie rekrutacji. Według Komisji Rewizyjnej nie ma podstaw aby stwierdzić, 

iż  były  jakiekolwiek  uchybienia  ze  strony  komisji  przeprowadzającej  procedurę  rekrutacyjną. 



Ponieważ zadawane przez członków komisji pytania spełniały kryteria, jakie są wymagane przy 

przeprowadzaniu tego typu procedury. Jeżeli chodzi o część skargi dotyczącą braku odpowiedzi  

ze  strony  pracowników  Starostwa  Powiatowego,  którą  skarżący  złożył  za  pomocą  Formularza 

Kontaktowego  zamieszczonego  na  stronie  internetowej,  Komisja  uznała,  iż  nie  jest  właściwa  

do rozpatrzenia wyżej wymienionej części skargi ze względu na to, że pracownicy obsługujący 

stronę  internetową  Starostwa  podlegają  bezpośrednio  Staroście  Nowosądeckiemu.  W związku  

z powyższym Komisja Rewizyjna przekazała tę część skargi do rozpatrzenia przez właściwy organ.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz przedstawił opinię Komisji do projektu 

uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25

W wyniku głosowania otrzymano:

25 głosów – za

0 głosów – przeciw

0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:

Uchwała Nr 100/VII/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 10 czerwca 2011 r. 

w sprawie skargi na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich, 

została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 27.
Interpelacje radnych.



Radny Zenon Szewczyk  poinformował,  iż ma pismo z dnia  9 czerwca 2008 roku od Starosty 

Nowosądeckiego Jana Golonki.  W związku z ujawnionymi nieprawidłowościami w zarządzaniu 

Szkołą  w  Podegrodziu  i  bezskutecznymi  wcześniejszymi  próbami  zainteresowania  tą  sprawą 

Starostwa Powiatowego w Nowym Sączu skierowano sprawę do prasy w celu upublicznienia i 

nagłośnienia. Radny Zenon Szewczyk stwierdził,  iż w odpowiedzi od Starosty Nowosądeckiego 

Jana Golonki otrzymał informację, iż kontrola zostanie przeprowadzona, a w najbliższym czasie 

zostanie poinformowany o wynikach przeprowadzonej kontroli. Jedyna informację jaką otrzymał 

Radny  Zenon  Szewczyk  były  wyniki  kontroli  przeprowadzonej  przez  Kuratorium  Oświaty  w 

Krakowie. Sądecki oddział nie zauważył nieprawidłowości. W efekcie nauczyciel, który zauważył 

niezgodności w funkcjonowaniu skierował sprawę do Ministerstwa i do Kuratorium do Krakowa.. 

Osoba  wobec  której  postępowanie  kontrolne  zostało  przeprowadzone  potwierdziła 

nieprawidłowości. Została przeproszona publicznie za wcześniejsze nie rzetelne przeprowadzenie 

kontroli  przez Oddział  Sądecki.  W dalszym przemówieniu Radny Zenon Szewczyk przedstawił 

dalszy  ciąg  wydarzeń.  Poinformował,  iż  osoba,  która  miała  odwagę  ujawnić  nieprawidłowości 

została zwolniona z pracy pod pretekstem braku godzin. Nauczyciel został zwolniony w sposób 

nieprawidłowy,  a  swoich  praw  dochodził  w  Sądzie.  Dotyczyło  to  wyegzekwowania  wielkości 

odprawy emerytalnej. Po trzech latach osoba wraca ponownie na stanowisko Dyrektora . Radny 

Zenon Szewczyk ubolewa, iż w dzisiejszych czasach dyskryminowane są osoby, które mają odwagę 

publicznie wygłosić swoje zdanie.

Radny Stanisław Węglarz zwrócił uwagę, iż od pewnego czasu otrzymuje na skrzynkę pocztową 

tzw.  Newsletter  Powiatu Nowosądeckiego.  Twierdzi,  że  wiadomości  pisane  są  językiem trudno 

zrozumiałym. Podkreślił, iż powinniśmy dbać o czystość języka polskiego zaczynając od siebie. 

Zwrócił się z prośbą o dokładniejsze czytanie artykułów przed ich umieszczeniem na stronie.

Radny Edward Ciągło zadał kilka pytań dotyczących krynickiego szpitala. Zapytał czy dyrekcja 

będzie  pilnować,  aby  termin  zakończenia  inwestycji  był  zachowany.  Radny  chce  się  również 

dowiedzieć czy zablokowane przez komornika pieniądze wróciły na konto szpitala. Ponadto jest 

zainteresowany czy istnieją kolejne wyroki, które zobowiązywałyby szpital do wypłaty określonych 

kwot na rzecz poprzedniego wykonawcy. Radny Edward Ciągło chciałby uzyskać odpowiedź czy 

obecny  wykonawca  wymontowywał  okna  o  wyższych  parametrach  zainstalowanych  przez 

poprzedniego wykonawcę. Ostatnie pytanie dotyczyło pełnomocnika szpitala, czy w postępowaniu 

sądowym mógł stwierdzić, że za długi pozwanego czyli szpitala odpowiada powiat.



Wiceprzewodniczący Rady Jan Dziedzina złożył interpelację w sprawie firmy „Enion”, która jest 

kolejna firmą na tzw. „wyjściu” z Nowego Sącza. Kolejna sprawa dotyczy problemu zgłaszanego 

przez mieszkańców Gminy Łącko, który dotyczy tzw. płatności obszarowych. 

Radny  Marek  Kwiatkowski poinformował,  iż  w  związku  z  podjętą  uchwałą  w  sprawie 

wyrównywania dopłat rolniczych zaprasza Radnych na spotkanie organizowane przez Małopolski 

Ośrodek  Doradztwa  Rolniczego  w Karniowicach  13.06.br.  o  godz.14:00.   W spotkaniu  będzie 

uczestniczył  Minister  Rolnictwa  i  Rozwoju  Wsi  Marek  Sawicki  oraz  Marszałek  Województwa 

Małopolskiego.  Tematem  spotkania  będzie  funkcjonowanie  polskiego  rolnictwa  w  kontekście 

projekcji finansowej wspólnej polityki rolnej na lata 2014-2020.

Radny Zenon Szewczyk  zgłosił  interpelacje  w sprawie  organizacji  komunikacji  publicznej  na 

Sądecczyźnie w okresie wakacyjnym. W okresie letnim osoby pracujące często mają problem z 

dojazdem  do  pracy.  Radny  Zenon  Szewczyk  interweniuje,  aby  zapobiec  praktykom 

instrumentalnego traktowania rozkładów jazdy. Uważa, że na Radnych ciąży obowiązek czuwania 

nad  zapewnieniem  transportu  publicznego  w  gminach.  W  związku  z  powyższym  poprosił  o 

negocjacje z przewoźnikami.

Radny Franciszek Kantor  poparł  interpelację  Wiceprzewodniczącego Rady Jana  Dziedziny  w 

sprawie dopłat obszarowych.

Dyrektor Szpitala im. J. Dietla w Krynicy Zdroju Sławomir Kmak poinformował zebranych, iż 

obecne inwestycje od roku realizuje konsorcjum 3 firm tj.: firma OLEKS-BUD z Iwkowej, firma 

Janex  z  Legnicy  oraz  firma  odpowiadająca  za  instalacje  elektryczne.  Pan  Sławomir  Kmak 

zakomunikował,  że  od  23  maja  br.  kiedy  objął  stanowisko  dyrektora  szpitala  otrzymał  jasny 

przekaz,  że należy dochować terminu, który w oparciu o zawartą aneksową umowę upływa 31 

lipca.  W szpitalu  odbywają  się  cały  czas  prace.  Na  każdym piętrze  korytarz  jest  przedzielony 

ścianką gipsową. Po jednej stronie odbywa się praca, zaś po drugiej jest normalna komunikacja na 

szerokość wózka inwalidzkiego. Dyrektor Sławomir Kmak poinformował, iż w dniu dzisiejszym 

zostało  przekazane  1  piętro  na  którym  mieści  się  obecnie  oddział  wewnętrzny.  Dyrektor 

poinformował, iż wykonawca dostaje konsekwentnie te części szpitala, gdzie można wykonywać 

pracę.  Ponadto w dniu dzisiejszym odbyła się narada, na której ustalono, iż 27 czerwca pierwsze 

piętro  ma być bezwzględnie skończone łącznie  ze wstępem do bloku operacyjnego.  Zgodnie z 

umową na  budowie  ma  pracować 31  osób.  Od 24  maja  31  osób pracuje  codziennie  łącznie  z 

sobotami. Jest problem z niedzielą. Wykonawca utrzymuje, że pracownicy ze względu na swoje 



przekonania religijne nie chcą pracować w niedzielę. W dniu dzisiejszym dojechało dodatkowych 

10 osób,  które  zajęły się  drugą częścią   pierwszego pietra.  Za 2 tygodnie się  okaże czy firma 

technologicznie jest w stanie wykonać określone etapy prac na poszczególnych pietrach. Bardzo 

niedużo jest do zrobienia na trzecim piętrze. Jeżeli chodzi o kwestie pieniędzy to Szpital jest w 

posiadaniu postanowienia opatrzonego klauzulą prawomocności.

To  postanowienie  jest  ostateczne  i  prawomocne.  Zostało  przedstawione  Zarządowi  Powiatu. 

Przeciwnik  procesowy  tj.  firma  EKO-REMBUD   korzysta  z  takich  możliwości  jak  kodeks 

postępowania cywilnego. Składa bardziej lub mniej zasadne wnioski, które muszą być przez Sąd 

rozpatrywane. Szpital jest w posiadaniu postępowania komornika, który zakończył postępowanie 

komornicze. Obciążył przeciwnika procesowego kosztami postępowania komorniczego w kwocie 

19 tys. zł. Te pieniądze są w depozycie sądowym. W międzyczasie po 24 maja, kiedy Pan mecenas 

Jeziorek  złożył  wniosek  do  Sądu o  zwolnienie  zabezpieczenia  Kancelaria  Prawna Pana  Ząbera 

zdążyła  złożyć  2  wnioski.  Jeden  z  nich  dotyczył  nadzwyczajnego  zwolnienia  czy  uchylenia 

zabezpieczenia, co Sąd uchylił. Kolejny wniosek dotyczył wyłączenia Sędziego i Sądu Okręgowego 

w Krakowie w ogóle z załatwienia sprawy. Sąd postanowieniem odrzucił ten wniosek, który został 

natychmiast  zaskarżony  do  Sądu  Apelacyjnego.  Dyrektor  Sławomir  Kmak  poinformował,  iż 

pieniądze wrócą na pewno,  nieznany jest  jednak termin kiedy to nastąpi.  Pieniądze muszą być 

wypłacone  obecnemu wykonawcy w postaci wkładu własnego szpitala do tej inwestycji.  Jeżeli 

chodzi  o  oświadczenie  pełnomocnika  Pana  Mecenasa  Jeziorka  o  możliwości  zapłaty  tego 

ewentualnie przegranego procesu i wyegzekwowanie długu od Powiatu Pan Mecenas nie zeznał 

niczego ponadto co wynika z ustawy o zakładach opieki zdrowotnej. Hipotetycznie w przyszłości 

kiedy  zajdą  2  warunki  tj.  po  pierwsze,  że  ten  proces  przegramy,  a  drugi,  że  Szpital  zostanie 

postawiony ewentualnie w stanie likwidacji, dopiero wówczas, gdyż tak mówi ustawa Samorząd 

przejmie  wtedy  zobowiązania,  kiedy  Szpital  byłby  likwidowany.  Nie  powiedział  nieprawdy, 

natomiast Sąd uznał, że to co jest przesłanką Art. 754 kpc czyli zabezpieczenie roszczenia wówczas 

jeżeli zachodzi niebezpieczeństwo niewypłacalności dłużnika. W tym przypadku niebezpieczeństwo 

nie istnieje, ponieważ dłużnik jest publiczny. Na chwile obecna nie wiadomo czy taka konieczność 

zaistnieje.  Szpital  od  stycznia  br.  obsługuje  terminowo  kredyt,  który  zabrano  na  realizację 

inwestycji na wkład własny zaciągnięty tj. 48 tys. miesięcznie kapitału do spłaty oraz odsetki w 

wysokości 28 tys. zł.  Jeżeli  chodzi o postępowanie sądowe tj.  wykonanie parkingu, Szpital nie 

kwestionuje zasadności  długu.  Szpital  kwestionuje wierzyciela  oraz pomiar  czyli  wielkość tego 

parkingu,  który  został  wykonany.  64  tys.  zł  żąda  wykonawca.  Szpital  kwestionuje  wysokość 

pomiaru na 20 tys. zł oraz koszty wykonania. Jeżeli chodzi o wyroki czy o postępowanie przeciwko 

firmie  EKOREMB  na  pewno  w  najbliższych  dniach  dojdzie  jeszcze  jeden.  Dyrektora 

poinformował,  iż  sam podjął  decyzję  o wystąpieniu na drogę sądową przeciwko poprzedniemu 



Inspektorowi Nadzoru, który jest winien szpitalowi kary umowne i nie chce tego zapłacić. Drugie 

postępowanie dotyczy tego co zdaniem Dyrektora Sławomira Kmaka szpitalowi się słusznie należy. 

Szpital  sporządził  inwentaryzację  poprzedniego  wykonawcy.  Nie  chciał  on  zabrać  części 

materiałów niewykorzystanych do budowy, albo zdemontowanych. Zostały one złożone na jednej z 

hal w Muszynie. Tam materiały zostaną do końca sporu. Wówczas firma EKOREMBUD będzie 

musiała zabrać niewykorzystane części. Firma EKOREMBUD uchyla się od zapłaty należności z 

tytułu  powierzchni  składowania  materiału.  Dyrektor  Sławomir  Kmak  nie  widzi  powodów,  aby 

szpital miał zapłacić zobowiązanie. Taki pozew tez się pojawi. Co będzie w przyszłości nie potrafi 

odpowiedzieć  dlatego,  że  obecny  wykonawca  był  w  posiadaniu  sporządzonej  inwentaryzacji. 

Zawarł  umowę  kosztorysową.  W  tym  przypadku  wykonawca  sam  oświadczył,  że  dokona 

inwentaryzacji według swojej najlepszej profesjonalnej wiedzy. W zasadzie zamknął sobie drogę do 

tego,  by  móc  żądać  od  Szpitala  robót  dodatkowych.  Jeżeli  kiedykolwiek  będzie  próbował 

udowodnić  szpitalowi,  że  niektórych  robót  nie  mógł  przewidzieć,  rolą  dyrekcji  szpitala  będzie 

przypozwanie  poprzedniego  wykonawcy.   Dyrektor  Sławomir  Kmak  podkreślił,  iż  wspólnymi 

siłami podjęte  są  wszystkie działania,  by wykonawca pod koniec lipca nie miał  możliwości do 

obciążenia szpitala. 

Radny Edward Ciągło zapytał czy prawda jest, że wykonawca wymontowywał okna o wyższych 

parametrach przez obecnego wykonawcę.

Dyrektor Szpitala im. J. Dietla w Krynicy Zdroju Sławomir Kmak  odpowiedział, iż musi ta 

sprawę dokładnie sprawdzić i odpowie pisemnie.

Radny Edward Ciągło zapytał, czy po doświadczeniach w powiecie limanowskim będą pilnowane 

terminy wykonania.

Dyrektor Szpitala im. J. Dietla w Krynicy Zdroju Sławomir Kmak odpowiedział, iż ze swojej 

strony naciska na tyle na ile jest to możliwe. Ilość pracowników jest zwiększona, wydłużono czas 

pracy do godziny 22:00. Codziennie jest prowadzony monitoring przez pracownika, który zajmuje 

się procesem budowy i mieszka w Krynicy Zdroju. Jeżeli będzie konieczność przedłużenia umowy, 

to należy złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego i pozostaje kwestia całkowitego rozliczenia 

inwestycji.  Inwestycja  będzie  w  100  %  rozliczona,  gdy  będziemy  w  stanie  oszacować  wynik 

postępowania przeciwko firmie EKOREMBUD.



Radny Marian Ryba zapytał o sprawy personalne w krynickim szpitalu. Chce uzyskać informacje 

czy sprawa ordynatorów została definitywnie załatwiona oraz czy są prowadzone rozmowy, aby 

powrócił do Szpitala dr Wróblewski. Zapytał również Dyrektora Sławomira Kmaka czy przyjrzał 

się  naganom.  Które  poprzedniczka  wręczyła  personelowi  tj.  pielęgniarkom,  salowym  czy 

pracownikom technicznym.

Dyrektor Szpitala  im.  J.  Dietla  w Krynicy  Zdroju  Sławomir Kmak odpowiedział,  iż  część 

postępowań jeżeli chodzi o udzielenie nagany trafiło do Sądu. Kilka z nich Sąd podtrzymał. Część 

procesów zostało przegranych. W tym momencie jest zatrudnionych 317 osób. Dyrektor Sławomir 

Kmak podkreślił, iz może się to zdarzać w każdej konfiguracji personalnej. Zastępca Dyrektora do 

30 grudnia br. został Pan Marek Lamański, który do 27 maja br. pełnił również funkcję Zastępcy 

Ordynatora Chirurgii Ogólnej. Dr Wójcik wrócił na stanowisko starszego asystenta na Wydziale 

Ginekologii  i  Położnictwa. Jeżeli  chodzi o postępowanie dyscyplinarne osobiście spotkał się ze 

związkami  zawodowymi.  Związki  Zawodowe  kwestionują  procedurę,  a  nie  zasadność.  Jeżeli 

chodzi o kadrę to są braki  zwłaszcza w etatach anestezjologów.

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  udzielając  odpowiedzi  Radnym  na  interpelacje 

poinformował,  iż zostanie sprawdzona spawa, o której  wspomniał  Radny Stanisław Węglarz tj. 

wiadomości  umieszczane  na  Newsletterze.  Jeśli  chodzi  o  sprawę  kontroli  w  Podegrodziu  to 

problemy te były dokładnie omawiane na wszystkich możliwych gremiach samorządowych. Kilka 

dni temu odbył się konkurs na dyrektora w szkole w Podegrodziu. Był jeden kandydat, który złożył 

wymagane  przepisami  dokumenty.  Starosta  Jan  Golonka  odniósł  się  do  problemu  dopłat 

obszarowych. Uważa, że ta kwestia powinna być poruszona na spotkaniu w Karniowicach, na które 

zaprosił Radny Marek Kwiatkowski.

Ad. 28.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Radny Antoni Poręba zgłosił uwagę, aby wszystkie podjęte stanowiska przez Radę na dzisiejszej 

Sesji przekazać prasie.



Ad. 29.
Zamknięcie obrad
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta,  wobec  wyczerpania 
wszystkich  punktów  Porządku  Obrad  VII  Sesji  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego,  ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

Protokołowała:

Monika Dziedzina


